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Onderwerp: Sportfonds

5.1.2e

Ha,

Net e gehad met sport over de BOSA die zij mogelijk willen inzetten voor een sportfonds voor amateurverenigingen
(circa dit valt wrs vrij omdat de regeling minder aanvragen zal genieten wegens corona). Directie sport heeft contact

met EZK om uitsluitsel te krijgen over het wel/niet beschikbaar zijn van de Rijksbrede maatregelen voor amateurverenigingen.
Ik heb aangegeven dat ik me niet kan voorstellen dat deze niet onder de regeling vallen. Vandaag waarschijnlijk uitsluitsel

hierover. Daarnaast ingefietst dat (mochten de maatregelen inderdaad niet voor amateurverenigingen gelden) Sport dan met

een verhaal moet komen die de problematiek weergeeft om hier dan mee naar Fin te gaan. Specifieke dekking (inzet van BOSA)
moet dan maar uit de mond van financién komen en niet vanuit ons.

To be continued.
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